
Beste leden, 
 
Het jaar 2020 begon uitstekend. Veel optredens op boten en we werden uitgenodigd door een Event 
organisatie uit Hoorn om tegen een hoger bedrag, dan wat wij in het verleden ontvingen van de 
Boekaniers, optredens te gaan verzorgen. 
Dankzij de vorig penningmeester is er een behoorlijk eigen vermogen opgebouwd en in het bestuur 
werd besproken welke extra uitgaven in 2020 konden worden gedaan. 
We investeerde in merchandising (sjaals) nieuwe mutsen voor alle leden en we lieten een boekje 
maken voor de Engels sprekende gasten op de boten, zodat zij met ons mee zouden kunnen zingen. 
Er waren contacten met een leverancier van broeken, om iedereen in dezelfde spijkerbroek (licht 
blauw) te krijgen. 
Kortom, veel optimisme over de rest van het jaar, en binnen het bestuur het maken van plannen om 
de extra inkomsten op een zinvolle wijze voor de leden aan te wenden. 
Toen kwam Covid-19 en vanaf dat moment zag de wereld er voor ons koor anders uit.  
We hadden 1 optreden achter de rug, maar alles stopte en we moesten geplande optredens 
afzeggen. 
Contact met de leden bestond uit gesprekken via de telefoon. Om de leden een opkikker te geven 
werd besloten om bij Pasen een presentje aan iedereen te geven. 
Toen het weer mogelijk werd om elkaar, onder toepassing van de regelgeving, weer te ontmoeten, 
werd op de Kemphaan een aantal bijeenkomsten georganiseerd, vooral voor de onderlinge 
contacten. 
Voor de leden en partners konden we een barbecue organiseren en via Jan Foppen mochten we 
gebruik maken van de kantine van het vakantiepark in Harderwijk. 
En toe, sloeg Covid weer toe en waren bijeenkomsten van koren niet meer aan de orde. 
 
Ten aanzien van de financiën kan het volgende worden vastgesteld: 

- De voor 2020 vastgestelde begroting had door de komst van Covid, feitelijk geen 
realiteitswaarde meer; 

- Vooral aan sociale bijeenkomsten en kleine attenties bij feestdagen, is een behoorlijk bedrag 
uit gegeven, dat was niet in deze omvang begroot; 

- Helaas moesten wij in 2020 afscheid nemen van een aantal Vrienden. Overlijden en 
opzegging was hier de hoofdoorzaak. Ondanks twee-of drie mails met het verzoek te betalen, 
lieten een aantal Vrienden (financieel) niets meer van zich horen. 

- Ten aanzien van twee sponsoren hebben we moeten vaststellen, dat er aanzienlijke 
financiële problemen bij hen waren en het niet zinvol was alsnog hun bijdrage te claimen. 

- Van de Rabo bank ontvingen wij een bedrag van € 1.500,00 als bijdrage aan de aankoop van 
een autocue systeem. Vanuit de eigen middelen hebben het restant van de aankoopkosten 
betaald; 

- Het ledenaantal eind 2020 bedroeg ………. leden. Door niet meer op te treden was er ook 
geen sprake van een natuurlijke aangroei; 

- Dat zelfde was van toepassing op het aantal Vrienden en sponsoren; 
- We sloten het jaar 2020 af met een klein positief saldo. 
- We namen het besluit om vanaf 01-01-2021 de verplichting tot betaling contributie tijdelijk 

op te schorten hangende Covid regelgeving. 
 
 
 
Begroting 2021. 
 
De begroting 2021 is, omdat we in het begin van het jaar geen ledenvergadering hebben gehouden, 
gaandeweg aan bijvoorbeeld de Covid ontwikkelingen 2021 aangepast. Dat geeft een steeds beter 
beeld van de financiële ontwikkelingen in 2021. 



Er komt geen  Havenfestival, dus de vraag of we zelf tenten moeten huren en tegen welke prijs is dus 
niet aan de orde. 
We vertrekken uit de Cobra en gaan naar het pand Markerkant. Dat heeft een behoorlijk effect naar 
de te betalen huur voor 2021 en volgende jaren. 
We zijn in gesprek met een professionele dirigente, dus in de begroting gaan we er vanuit, dat na de 
zomervakantie deze dirigente zal worden ingezet. 
Er zijn een tweetal plannen ingediend bij het cultuurfonds van de Gemeente voor financiële 
ondersteuning, enerzijds gericht op de verbetering van de performance van het koor en anderzijds 
op het jubileum dit jaar en het maken van een kwaliteitsslag  
Beide plannen zijn goedgekeurd en we ontvangen, na realisatie daarvan, 75% van de door ons 
ingediende begroting. 
De contributie inkomsten dit jaar zullen, ten opzichte van voorgaande jaren, achterblijven. In 
belangrijke mate wordt dit veroorzaakt door het lagere ledenaantal, maar ook het besluit om 
gedurende de lock down de contributieverplichting  niet toe te passen. 
We gaan er vanuit dat onze sponsors ook dit jaar hun verplichting zullen nakomen. Gelet op de 
achterliggende periode is ervoor gekozen om de facturering pas het 3e kwartaal te laten plaatsvinden 
in de verwachting dat het voor de bedrijven weer “ normaal” is en zij voldoende inkomen genereren. 
 
De begroting gaat er vanuit, dat er dit jaar geen optredens plaatsvinden in verzorgingstehuizen. De 
inschatting is dat deze huizen voorzichtig zullen zijn met het toelaten van grote groepen, of wellicht 
eisen zullen gaan stellen aan bijvoorbeeld vaccinaties of testen. 
 
Het is dus een sobere begroting, waarvoor we de instemming vragen van de leden. Het is ook een 
begroting die als consequentie heeft, dat wij uiterst zorgvuldig zullen moeten gaan kijken naar de 
kostenkant. Zolang extra inkomens vanuit bijvoorbeeld optredens ontbreken, zullen we scherp aan 
de wind moeten vaten om onze vereniging financieel gezond te houden. 
 
 
Voorstel vermogenspositie. 
 
Onze vereniging is gezond en dat willen we ook zo houden. Bij een gezonde financiële vereniging 
behoort, dat wij nadenken over de vraag hoe je die gezonde vereniging vertaald in harde Euro’s. 
Wat is bijvoorbeeld een minimale reserve die wij moeten aanhouden, om niet voorziene tegenslagen 
op te vangen? 
We zijn goed verzekerd, maar bij bijvoorbeeld brand en het verloren gaan van de geluidsinstallatie 
en/of kleding krijgen we niet de nieuwwaarde vergoed. Nog los van het gegeven dat de uitkering 
door de verzekeraar veelal maanden op zich zal laten wachten. 
Aan de ene kant moeten we voorkomen dat we een royale spaarpot creëren, aan de andere  kant 
dienen we voldoende middelen te hebben om bij incidenten toch door te kunnen gaan als 
vereniging. 
 
Vandaar dat wij het volgende aan de leden voorstellen: 
 

- Het is wenselijk dat er een kernvermogen wordt aangehouden om bij eventuele calamiteiten 
ingezet te worden: 

- Het bestuur stelt voor een kernvermogen van €. 7.500,00 aan te houden; 
- Indien door de vereniging uitgaven worden gedaan, die dreigen het kernbedrag aan te 

tasten, dan is het volgende van toepassing: 
-formeel dient het bestuur dan een beargumenteerd voorstel aan de leden te doen, waarin 
wordt aangegeven wat de reden is van aantasting van het kernvermogen. De duur van  
aantasting van het kernvermogen en daarnaast eventuele aanvullende maatregelen om het 
kernvermogen weer te bereiken; 



 
-tot de uitspraak van de leden is de penningmeester bevoegd om besluitvorming binnen het 
bestuur over aantasting van het kernvermogen met een veto te blokkeren tot het moment 
waarop de leden een uitspraak hebben gedaan. 
- een dergelijk veto kan ook worden uitgesproken door een ander lid van het bestuur indien 
blijkt dat een meerderheid van het bestuur, inclusief de penningmeester, besluit het 
kernvermogen aan te tasten, zonder daartoe een besluit van de leden te hebben. 

 
 

 


